
            ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
      CONSILIUL LOCAL
                                                                   PROCES VERBAL

        Încheiat astăzi, 29.05.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş prin Dispoziţia nr.  378/23.05.2023 a Primarului municipiului Caransebeş, prin care se 
propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data de 
29.05.2023
        În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(1) si art.134, alin.(1), lit.a), alin.(2), convocarea 
Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului municipiului Caransebeş, precizându-se 
data, ora, locul desfăşurării şedinţeisi proiectul ordinii de zi a acesteia.
Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-media 
locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
       La şedinţă participă Primarul municipiului Caransebes,  Secretarul General al municipiului 
Caransebeş,Ana Bratu si sunt prezenti 16 consilieri locali,absentand motivat domnul Sabadas Ionel 
Adreian si Purdescu Sebastian Alin.Domnul Schinteie Petru a demisionat din functia de consilier local.
      De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-media locală.

Şedinţa este publică şi lucrările se desfăşoară în limba română.
Secretarul municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, alin.(1) din OUG 
nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal constituită.

                                                              PROIECTUL ORDINII DE ZI

             al sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, din data de 29.05.2023.

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data
de 29.05.2023.

2.-  Aprobarea  procesului-verbal  al  sedintei  extraordinare  a  Consiliului  Local  al  municipiului
Caransebeş, convocata de indata in  data de  09.05.2023.

3.- Proiect de hotarare privind aprobarea documenta iei ției cadastrale, dezmembrarea terenului inscris in
CF  nr.  45213  Caransebes,  nr.  cad.  45213  in  suprafata  de  1457  mp,  proprietatea  municipiului
Caransebes, domeniul privat si revocarea  HCL nr. 79/30.03.2023.
                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

  4.- Proiect de hotărâre privind criteriile pentru stabilirea ordinii de prioritate in solutionarea cererilor
de locuinte si in repartizarea locuintelor pentru tineri, destinate inchirierii, in municipiul Caransebes.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 1

  
5.- Proiect de hotarare privind alocarea unor sume de la bugetul local al Municipiului Caransebes, pentru
Biserica Adventista de Ziua a Saptea, în vederea acoperirii unei părţi din cheltuielile efectuate cu lucrările de
repara ii i amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       ției și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1



6.-  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  finantarilor  nerambursabile  de  la  bugetul  local  al
municipiului Caransebes, a proiectelor declarate câ tigătoare la procedurile de selec ie organizate înși amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       ției 
anul 2023, conform Legii nr.350/2005.
                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1
7.-  Proiect  de  hotarare  privind  darea  în  folosin ă  gratuită  către  Spitalul  Municipal  de  Urgen ăției ției 
Caransebe  și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       în vederea desfă urării de activită i medicale,și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       ției  a  unui echipament de Roentgendiagnostic
digital cu doua posturi scopie-grafie.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1
            
8.- Proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru ,,Hala de depozitare",
strada Calea Timisoarei  nr.  9,  CF nr.  41084 Caransebes,   nr.  cad.41084, beneficiar SC MIRUNA
INTERNATIONAL IMPEX SRL.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                            Prezintă: Comisia de specialitate nr.2

  9.- Proiect de hotărâre privind modificarea Actului constitutiv al SC POL-COM Caransebes SRL, ca
urmare a diminuarii capitalului social al societă ii.ției 

                                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                Prezintă: Comisia de specialitate nr.3

   10.- Proiect de hotărâre privind atestarea  unor  persoane care au obtinut certificate de calificare
profesionala , in vederea dobandirii calitatii de administrator de condominii.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                   Prezintă: Comisia de specialitate nr. 3

  

            Punctul 11. – Întrebări.Interpelari.
Punctul 12.- Diverse.

Punctul 1. Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş 
din data de 29.05.2023.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 2 proiecte de hotarare: 
1.- Proiect de hotărâre privind premierea elevilor care au participat la Olimpiadele Nationale Scolare.
2.- Proiect de hotărâre privind constatarea incetarii de drept inainte de expirararea duratei normale, a
mandatului de consilier local al domnului Schinteie Petru.
Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectele mai sus mentionate i se aproba în unanimitateși amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
de voturi din cei prezenti.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarile aduse i se aproba în unanimitate de voturi din cei și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
prezenti.
Punctul 2. Aprobarea procesului-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş, convocata de indata in  data de  09.05.2023.
Se supune la vot procesul- verbal i se aproba în unanimitate  de voturi din cei prezenti.și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
Punctul 3. Proiect de hotarare privind aprobarea documenta iei  ției cadastrale, dezmembrarea terenului
inscris in CF nr. 45213 Caransebes, nr. cad. 45213 in suprafata de 1457 mp, proprietatea municipiului
Caransebes, domeniul privat si revocarea  HCL nr. 79/30.03.2023.



Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezen i.ției 
Punctul 4. Proiect de hotarare privind criteriile pentru stabilirea ordinii de prioritate in solutionarea 
cererilor de locuinte si in repartizarea locuintelor pentru tineri, destinate inchirierii, in municipiul 
Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba în unanimitate  de voturi din cei prezenti.
Punctul 5. Proiect de hotarare privind alocarea unor sume de la bugetul local al Municipiului Caransebes, 
pentru Biserica Adventista de Ziua a Saptea, în vederea acoperirii unei părţi din cheltuielile efectuate cu 
lucrările de repara ii i amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .   ției și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezen i.ției 
Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea finantarilor nerambursabile de la bugetul local al 
municipiului Caransebes, a proiectelor declarate câ tigătoare la procedurile de selec ie organizate în și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       ției 
anul 2023, conform Legii nr.350/2005.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu majoritate  de voturi din cei prezenti cu 12 
voturi pentru, iar domnii Dragomir Cristian- Eugen, Ponetchi Maria, Todorescu Lazar i Bistrean și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
Sanda - Ionela nu voteaza.
Punctul 7. Proiect de hotărâre privind darea în folosin ă gratuită către Spitalul Municipal de Urgen ă ției ției 
Caransebe  și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       în vederea desfă urării de activită i medicale,și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       ției  a unui echipament de Roentgendiagnostic 
digital cu doua posturi scopie-grafie.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru ,,Hala de 
depozitare", strada Calea Timisoarei nr. 9, CF nr. 41084 Caransebes,  nr. cad.41084, beneficiar SC 
MIRUNA INTERNATIONAL IMPEX SRL.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 9. Proiect de hotărâre privind  modificarea Actului constitutiv al SC POL-COM Caransebes 
SRL, ca urmare a diminuarii capitalului social al societă ii.ției 
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
Punctul 10. Proiect de hotărâre privind atestarea unor persoane care au obtinut certificate de 
calificare profesionala , in vederea dobandirii calitatii de administrator de condominii.
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
 Punctul 1 peste ordinea de zi. Proiect de hotarare privind premierea elevilor care au participat la 
Olimpiadele Nationale Scolare.
Domnul Primar precizeaza ca aici ar fi dorit să facă un amendament, să fie premiati i profesorii dar și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
acum nu se poate i spune ca va face alt proiect de hotărâre în urmatoarea sedinta.și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba  cu majoritate de voturi din cei prezenti, cu 15 și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
voturi pentru iar domnul Curelea Dragos - Constantin nu voteaza.
Punctul 2 peste ordinea de zi. Proiect de hotarare privind constatarea incetarii de drept inainte de 
expirararea duratei normale, a mandatului de consilier local al domnului Schinteie Petru.
Se supune la vot proiectul de hotărâre i se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
Punctul 12. Întrebări.Interpelari
Punctul 13.Diverse.
Domnul Viceprimar doreste sa faca o informare cu privire la dispozitia emisa in 04.05.2023 de la 
domnul Primar prin care  I se iau au toate atributiile.Probabil am deranjat ca am iesit prin cartiere 
prin oras ceea ce, de fapt, asta ar trebui sa facem, pentru ca nu am fost de acord cu propunerile 
dansului si ca oarecum am avut alte idei diferite fata de ale dansului. Daca tot am votat proiectul cu 
sportul, la o postare de a mea a intervenit domnul Primar si a spus ca am gresit. Eu am votat 
amendamentul colegului de la PNL unde era propus 100.000 lei si se pare ca am avut dreptate, ca au 
fost depuse proiecte de 100 .000 de lei, ceea ce ma bucura. 
In perioada 02-11.05.2023 am desfasurat impreuna cu colegul Corduneanu Marian, unde am mers 
prin majoritatea cartierelor si ca un consilier local, pentru ca astea sunt atributiile mele,  ne au fost 



ridicate anumite probleme, din punctul nostru de vedere cat se poate de pertinente, am  facut o lista cu 
fiecare cartier in parte cu fiecare problema ridicata, evident ca au fost ridicate mai multe probleme, 
asfaltari, canalizare, gaze la Jupa, astea sunt probleme mari si discutam de cu totul altceva, dar sunt 
foarte multe probleme care pot fi rezolvate cu un cost minim si pot fi prevazute in bugetul urmator.
Aceasta informare am depus o astazi la Consiliul Local si catre domnul Primar catre Serviciul Public 
Intretinere si Reabilitare si catre Directia Strategii Dezvoltare si Protectia Mediului, o voi posta si pe 
pagina mea personala, tocmai ca cetatenii  sa nu creada ca eu  nu am luat nota si ca a fost doar ca sa 
imi fac prezenta prin cartiere si va anunt ca in continuare eu voi veni la lucru, desi in urma dispozitiei 
eu nu mai am obiectul muncii, ma voi prezenta, imi iau salariul si cam atat. Majoritatea problemelor 
pe care le am ridicat in Primaria Caransebes, indiferent de compartiment nu au fost nicodata in inters 
propriu si domnul director de la SPIR, nu cred ca v am pus vreodata sa faceti curatenie in curtea mea, 
sau pe terenul meu sau, inclusiv in fata casei mele, eu imi fac curatenie singur si iluminatul public il 
platesc din banii mei, desi este pe domeniul public, stalpul montat din banii mei. Eu am venit sa lucrez 
pentru cetatean, am raspuns la cerintele cetatenilor, m am saturat sa cer departamentelor sa faca 
lucruri si tot timpul sa fiu carotat din spate, nu faceti ce a cerut Vicele sau ca a cerut nu stiu care. Toti 
consilierii locali avem meritul nostru, nu am vazut vreodata pe siteul Primariei sa se multumeasca 
consilierilor locali pentru toate deciziile luate aici, cetateni cand se uita au impresia ca Primarul face. 
Nu, Primarul impreuna cu consilieri, fac. Departamentele impreuna cu Primarul, fac aceste lucruri 
posibile, dar cu acordul consiliului local. Nu ati iesit niciodata sa spuneti ca Ruga de la Oras a fost un
succes si datorita consilierilor locali si, va mai spun inca un lucru, sunt foarte multe eveniminte la care
nu suntem invitati.
Domnul Primar intreba la care eveniment nu ati fost invitat?
Domnul Viceprimar spune ca, de exemplu, ieri la fantana.
Domnul Primar spune ca nu a invitat pe nimeni, este o postare pe Primaria Caransebes, cine doreste 
sa vina, nu am invitat pe cineva special.
Domnul Viceprimar spune ca sunt cetateni care cer diferite lucruri la audienta, sa se faca un gard, sa 
se toaleteze un pom, sa se astupe o groapa, tot aceeasi intrebare, de ce ti a spus vicele sa faci asta?
Mai e un an i jumătate până la campanie, nu cred că trebuie să începem deja campania, niciunul și amenajare a cladirii institutiei de cult, in urma incendiului .       
dintre noi.  E a treia oară când mi se iau toate atribu iile. Nu accept să fiu pus la col .Nu am fost votat ției ției 
în Consiliul Local să ridic mâna ca un maimu oi .ției 
Domnul Curelea Dragos recomanda domnilor Primar si Viceprimar sa lucreze pana la sfarsitul 
mandatului foarte puternic si atunci, voturile o sa fie destule pentru fiecare daca o sa fie realizari.
As vrea sa incep cu o veste buna, am primit informarea de la SC TRANSAL URBIS SRL, si cand este de
laudat sa laudam, avem pentru primele 4 luni si prentru prima data  vad cifre pozitive, societatea este 
pe plus, si ultima luna in aprilie este pe un plus de 50 .000 lei asta doar ce am rasfoit acum. Sunt doua 
probleme pe care vreua sa le ridic, domnule director de la SPIR, am vazut mai multe acuze in mediul 
online, vis a vis de capturarea cainilor vagabonzi si de actiunea de capturare si unde sunt transportati,
anumite persoane reclamau ca li s a luat cainele din curte. Sa ne raspunda daca are o sitatie concreta 
dac nu asteptam la urmatoarea sedinta un raport care sa contina cifra cainilor capturati, transportati 
si care au fost costurile, si care este situatia la adapostul provizoriu. Si inca o problema, am vazut ca 
am votat o suma pentru Biserica Adventista, este foarte bine ca am votat, repara si acoperisul. Am 
ajuns la Spital cu o problema, tin sa precizez ca urgenta arata mult mai bine dar, in aceleasi timp avem
un acoperis acolo de 5mp, care, cred ca s ar putea rezolva mult mai repede, cu o suma foarte mica.
Domnul Manager Dumbrava Adrian spune ca este in planul Spitalului, de renovare, vine si randul lui.
Domnul Isac Alexandru, Director SPIR precizeaza referitor la caini, ca avem contract cu o firmă din 
comuna Cristian, de lângă Sibiu, care vine la solicitarea noastră, atunci când strângem în adăpost 20 
de câini. Costul pe care îl plătim pentru un câine este de aproximativ 450 de lei. Câinii sunt 
inventariaţi, fotografiaţi, li se face ordin de transport, avem medic veterinar şi aici, la Caransebeş, 
există doctor şi la Cristian, traseul este verificat, a fost Poliţia Animalelor în control, cred că am fost 



singurii din judeţ care am arătat date concrete, clare, deci nu se întâmplă absolut nimic deosebit cu ei. 
Trebuie să-i ducem la adăpostul de la Sibiu, conform contractului pe care-l avem cu ei şi pe care vi-l 
voi prezenta în viitoarea şedinţă a Consiliului local. Anul trecut am dus în jur de 400 de câini, anul 
acesta, până acum, cred că am ajuns la 100. Noi nu decontăm la Primărie mâncarea pentru aceşti 
câini, fiindcă nu putem, şi atunci lumea ne sponsorizează  cu hrană, un sac, două, de boabe, cât poate 
fiecare.  În plus mai sunt aduşi câini şi din alte localităţi ale judeţului, pe care tot angajaţii  serviciului
trebuie să-i gestioneze.
 Domnul Corduneanu Marian doreste si dansul sa felicite societatea SC TRANSAL URBIS SRL si 
spune ca asteapta un raport de la ANAF pe care o sa l prezinte societatea in Consiliul Local.
Am cerut si data trecuta o situatie de la doamna directoare a  Casei de Cultura,  referitoare la Ruga de
la oras. Vad ca nu este aici, haideti sa tinem cont de ceea ce solicitam si sa ne respectam unii pe 
ceilalti. Imi pare rau ca nu poate veni, pentru a ne lamuri, dar cetatenii pun intrebari, nu cerem noi 
asa, de la noi. Va rog pentru sedinta viitoare, un raport cu situatia Rugii de la Oras.
Doamna Ponetchi Maria solicita o informare cu privire la Amfiteatrul din Teius, si spune ca a fost 
acolo si totul este de o proasta calitate facut.
Domnul Isac Daniel Director SPIR spune ca, mai sunt lucrari de facut,pomii de scos, lucrarile sunt 
grele si ca spera ca intr o luna si jumatate sa termine.
Domnul Viceprimar spune ca intre Dalma si Gugulanul sunt crengi lasate, care nu au fost ridcate, 
daca se poate sa se ia de acolo.
Domnul Isac Daniel Director SPIR, spune ca este foarte greu, nu putem face fata la tot, avem doar 
doua tractoare.
Domnul Dragomir Cristian spune ca ar trebui gasita o solutie.
Domnul Puscas Sorin administrator Transal,   spune ca ar trebui o taxa instituita la cei care locuiesc 
la casa.
Domnul Todorescu Lazar spune ca singur isi taie iarba din fata casei, dar nimeni nu o ridica.
Domnul Paica Simion spune ca si plopii din Pipirig ar trebui taiati  si solicita o situatie si cu privire la 
amfiteatrul din Teius, cu toate cheltuielile.
Domnul Primar spune ca toti pomii produc alergeni, nu putem taia acum, tot.

        Domnul Simion Paica  multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi declară închise 
lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora  15.10, drept pentru care s-a încheiat 
prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.

                                           PRESEDINTE DE SEDINTA,
                                           LS. Consilier, Simion Paica

                                                                                                 CONTRASEMNEAZA,
                                                                            SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI
                                                                                                   CARANSEBES

                                                                                                        Ana Bratu

                                                          INTOCMIT
                                                     Vetuta Dumbrava


